
Kunnanhallitus § 375 17.12.2019

Kittilän kuntatiedotteen toteuttaminen jatkossa osana Kittilälehti-nimistä
paikallislehteä

Khall 17.12.2019 § 375
(Lisätietoja: Vt. kunnanjohtaja Antti Jämsén, puh. 040 745 9830)

Kittilän kuntatiedotteen toteuttaminen jatkossa paikallislehden il moi-
tuk se na lisäisi tiedotteen toimitusvarmuutta ja vähentäisi ja te hos tai si
kuntatiedotteen toteutuksen työvaiheita sekä vapauttaisi työ pa jo jen
resursseja sopivamman yhteistyön tekemiseksi kunnan kanssa. Jat-
kos sa kuntatiedotteen tuotantokustannus riippuisi siihen si säl ly tet tä-
vien ilmoitusten määrästä, koko sivun ilmoituksena kun ta tie dot teen
toteutuksen kustannukset pysyisivät suunnitelleen nykyisellä ta sol la.
Sellaisina kuukausina, kun ilmoitettavaa on vähemmän, kus tan nuk-
set laskisivat nykyisestä. Arvio ilmoitusten julkaisun vuo tui ses ta
kulusta on n. 6.500 - 13.000 euroa. Todennäköistä on, että vuo tui-
nen kulu on nykyistä alhaisempi.

Toteutus pitää sisällään kuntatiedote-ilmoituksen valmistuksen,
pdf-ve dos tuk sen ja hyväksytyn pdf-tiedoston käyttöoikeuden sekä
kun ta tie dot teen ilmestymisen Kittilälehdessä ja jakelun peit to ja ke lu-
na Kittilän kunnan alueella.

Menettelyä on myös ehdotettu kunnalle Levin matkailukeskuksen ja
sen vaikutusalueen jätehuollon kehittämissuunnitelman laatiminen
–hank keen ideakilpailussa, jossa etsittiin ideoita jätteen määrän vä-
hen tä mi sek si.

Kittilän kunnan alueen kotitalouksiin on jaettu painettua kun ta tie dot ta
vuodesta 2011 lähtien erillisenä A4-kokoisena paperina postin tai
mai nos ja ke lun ohessa, yksitoista kertaa vuodessa. Kuntatiedotetta
on toteutettu Kittilän työpajojen ja tiedottajan yhteistyönä ja sen ja ke-
lua on toteuttanut Posti sekä yksityinen elinkeinonharjoittaja.

Vt. kunnanjohtaja:
Kunnanhallitus päättää, että kuntatiedote toteutetaan jatkossa Kit ti lä-
leh ti-ni mi sen paikallislehden ilmoituksena, mikä on ekologinen ja
kus tan nus te ho kas ratkaisu.

Päätös:
Kunnanhallituksen jäsen Outi Marttila esitti, että tehdään tiedote ku-
ten aiemminkin, ja jäsen Tuula Mertaniemi kannatti esitystä.

Vt. kunnanjohtaja Antti Jämsén täydensi esitystään niin, että teh-
dään vuoden määräaikainen sopimus ilmoitusten julkaisusta.



Puheenjohtaja Pekka Rajala totesi, että on tehty vt. kunnanjohtajan
täy den ne tys tä esityksestä poikkeava kannatettu esitys, joten asiasta
on äänestettävä.

Puheenjohtaja teki seuraavan hyväksytyn äänestysesityksen:
Ne, jotka kannattavat vt. kunnanjohtajan täydennettyä esitystä ää-
nes tä vät ’jaa’.
Ne, jotka kannattavat Outi Marttilan esitystä, äänestävät ’ei’.

Äänestyksessä annettiin neljä (4) jaa-ääntä, kolme (3) ei-ääntä ja
kak si (2) oli poissa.
Jaa-ääniä antoivat Pekka Rajala, Sakari Kautto, Raija Palosaari ja
Ma ri ta Toivanen. Ei -ääniä antoivat Outi Marttila, Tuula Mertaniemi ja
Ahti Ovaskainen. Poissa olivat Yrjötapio Kivisaari ja Antti Pekkala.

Puheenjohtaja, että vt. kunnanjohtajan täydennetty esitys tuli ko-
kouk sen päätökseksi.
__________


